
 

Råger mig her og der 

I den lille skov ved Duevej flyttede sidste år nogle råger 

ind i skoven – men det var ikke så mange. I år er der 

flyttet mange flere ind – og det er beboerne i området 

naturligvis ikke så glade for. De fylder meget i skoven, 

og vi kan kun forudse, at de kommer til at erobre hele 

skoven, hvis de får lov til at slå sig ned for alvor. 

Der bor også flere på Hvidbjergsiden af skoven, som 

formodentlig også generes af rågerne. De larmer så meget, at ingen andre fugle kommer til orde – og det er 

lidt synd i dette smukke og unikke område. 

 Vi har nu fået meddelelse fra kommunens ansvarlige på området og han skriver følgende: 

Til orientering har jeg erfaret, at Naturstyrelsen har iværksat regulering af rågerne ved jagt på rågeungerne, 

når de har forladt reden 1.maj - 15. juni i år. 

 


